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Elıször is szeretnénk gratulálni Kurtos Róbertnek a 2007-es N/2 bajnokságához megérdemelten veheti 
át az idei évben a bajnoki kupát.  
Kezdjük az elején életünk elsı rally versenyén a Miskolc Rally-n egy kis szerencsével sikerült 
megnyernünk a kategóriát, aminek köszönhetıen igen felbátorodtunk és nagyon sok pozitív energiát 
nyertünk, de tudtuk még van hova fejlıdni és gyorsulni. Sajnos a Duna Rally kimaradt az életünkbıl 
murva futómő hiányában, ezért nagy izgalommal és elszántsággal vártuk a Baranya Kupát ahol 
megismerkedhetünk azzal, milyen, ha technikai hibákkal tőzdelve kell befejezni egy versenyt, ami így 
az N/2 5. helyére lett elegendı. Ezen a versenyen már segítségünkre volt a Kanyik család, amit innen 
is nagyon köszönünk, mert ha ık, nincsenek akkor nem, lennék az év végi képzeletbeli dobogó 
második helyén. Ezért szeretnénk megemlíteni Kanyik Antal nevét, aki az itiner írásban és a 
vezetéstechnikában igen hasznos információkkal látott el minket, és ez már az Ózd Rally-n is 
megmutatkozott, ahol az N/2 második helyén érkeztünk meg és megszereztük életünk elsı abszolút 
pontjait is igaz itt is volt egy kis mőszaki problémák, de ez nem befolyásolta az eredményünket. Ezért 
nagy izgalommal vártuk a Salgó Rallyt hiszen a bajnokság második helyérıl várhattuk ezt a 
megmérettetést ez a verseny az év legjobb versenye lett számunkra, hiszen megnyertük a kategóriát 
és az abszolút 5. helyen érkeztünk a céldobogóra. A következı verseny, ami a Budapest Rally lett 
volna nagyon hiányzik az életünkbıl, mert erre a versenyre nagy elánnal készültünk hiszen átvettük a 
vezetést a bajnokságban és szerettük volna bebizonyítani hogy ez nem csak a szerencsén hanem a 
gyorsaságon is múlt. Sajnos ez a verseny elmaradt és egy kis kényszer pihenıre utaltak minket, amit 
az autó felkészítésével töltöttünk a Kanyik mőhelyben. A soron következı verseny a Mecsek Rally volt 
ahol már volt egy kis rutinunk, mert volt olyan gyorsasági, ami megegyezett a Baranya kupa 
gyorsaságiaival, ezért végre elmondhattuk, hogy nem csak most járunk itt elıször versenytempóban. 
Erre a versenyre nagyon komoly mezıny győlt össze, ahol Kondor Lajossal nagyon jó csatát 
vívhatunk, de sajnos alul maradtunk, viszont ez a csata sokat segítet a fejlıdésünkben, mert nem árt 
hangsúlyozni, hogy van hova és van miért. És essen szó az utolsó versenyrıl is igaz nem tudtuk akkor 
még, hogy ez lesz az utolsó. Ez a Nyirádi futam volt életünk elsı murvás versenye, nagyon jól éreztük 
magunkat az autóban. Jó idıket autóztunk fıleg, mert csak aszfalt gátlókkal rendelkeztünk, ami 
sajnos ahhoz vezetett, hogy eltört és az szétverte a fékcsövet, aminek következtében nem volt fékünk 
és ezért nem sikerült meglassítani az autót és ezért berohantunk kicsit a fák közé és ezzel megtörtént 
életünk elsı esése ez viszont azzal járt sajnos, hogy kiestünk a versenybıl. Így egy ponttal 
visszacsúsztunk a bajnokság második helyére, ezért nagyon vártuk a Zempléni megméretést ahol, 
szerettünk volna egy nagyon jól felkészített autóval egy tisztes csatában eldönteni a bajnok érmek 
sorsát. De azt kell, hogy mondjuk, hogy így is elégedettek lehetünk életünk elsı szezonjában második 
helyen, végeztünk és abszolútban is sikerült jó eredményeket elérnünk. Ez az év bebizonyította 
számunkra, hogy van mit keresnünk a Rallyban és azt is szeretnénk még elmondani hogy egy nagyon 
jó társaságban és egy barátságos mezınyben sikerült ezt az évet abszolválnunk. 
Jövıre szeretnénk újult erıvel és egy kicsit fejeltebb autóval felvenni a versenyt az ellenfelekkel és 
abszolútban is, szeretnénk elırébb végezni mindezt a Kanyik Rallye Team színeiben. 
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